
 Protokół 
XLI sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 21 marca 2018 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w siedzibie Rady przy ul. Wyspiańskiego. 
Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godz. 18:25. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (15 osób obecnych) obrady XLI Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i rozszerzył go dodając punkt: 
5a. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o objęcie pracami 
projektowymi dotyczącymi koncepcji przebudowy Palmiarni Poznańskiej oraz jej programu 
funkcjonalno-użytkowego, działki przy ul. Śniadeckich 12. 
 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 
Za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania rysunku projektowego odtworzenia 

terenu zieleni przy ul. Wojskowej. 
 
Na sesji obecni byli mieszkańcy ul. Wojskowej których zapoznano z rysunkiem projektowym  
odtworzenia terenu zieleni przy ul. Wojskowej , którzy wnieśli uwagi do projektu 
.Przewodniczący Rady, Filip Olszak, przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
rysunku projektowego odtworzenia terenu zieleni przy ul. Wojskowej. Radni nie wnieśli 
dodatkowych uwag, poza umieszczonymi w projekcie uchwały pozytywnie opiniującej, 
przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLI/271/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę przeznaczenia środków 

znajdujących się w planie finansowym Przedszkola nr 51. 
 

Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, odczytała pismo Przedszkola nr 51 z prośbą 
o wyrażenie zgody na zmianę przeznaczenia środków znajdujących się w planie finansowym 
placówki z remontu korytarza na remont kuchni. Radni nie wnieśli uwag, po odczytaniu 
projektu uchwały przez Przewodniczącego Rady przystąpiono do głosowania. 



 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLI/272/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 4). 
 
7.  Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
 
Przewodnicząca Zarządu odczytała propozycję podziału diet za miesiąc marzec. Radni nie 
wnieśli uwag, przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLI/273/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 5). 
 
5. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu stałej organizacji ruchu na 

ul. Wyspiańskiego. 
 
W wyniku dyskusji podjęto decyzję o odstąpieniu od podjęcia uchwały i wystosowaniu pisma 
do Zarządu Dróg Miejskich z prośbą o zaopiniowanie projektu przez Miejskiego Inżyniera 
Ruchu. Rada ustaliła, że dopiero po zapoznaniu się z jego opinią podejmie uchwałę 
w przedmiotowej sprawie. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowanie rozbudowy sygnalizacji świetlnej na 

skrzyżowani ulic Hetmańskiej i Głogowskiej. 
 
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, zreferowała treść pisma Zarządu Dróg Miejskich 
z propozycją rozbudowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Głogowskiej 
i Hetmańskiej oraz utworzeniu w jego obrębie czwartego przejścia dla pieszych. Radni nie 
wnieśli uwag. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLI/274/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 6). 
 
6a. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o objęcie 

pracami projektowymi dotyczącymi koncepcji przebudowy Palmiarni Poznańskiej 
oraz jej programu funkcjonalno-użytkowego, działki przy ul. Śniadeckich 12. 

 
Przewodniczący Rady, Filip Olszak, odczytał projekt uchwały, do którego radni nie wnieśli 
uwag. 
 
Godz. 18:55 – do sesji dołączyła radna Bogumiła Maćkowiak. Od tej pory w obradach brało 
udział 16 osób. 



 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XLI/275/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 7). 
 
8. Przedstawienie sprawozdań MJO z wykonania budżetu Osiedla w roku 2017. 
 
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz przedstawiła sprawozdania z wykonania budżetu 
Osiedla przez wydziały i miejskie jednostki organizacyjne. 
 
Godz. 19:00 - do sesji dołączył radny Piotr Pałgan. Od tej pory w obradach brało udział 17 
osób. 
 
9. Przedstawienie listy potrzeb remontowych placówek oświatowych z terenu Osiedla 

na rok 2019. 
 
Przewodnicząca Zarządu przedstawiła pokrótce potrzeby remontowe zgłoszone przez 
placówki oświatowe z terenu Osiedla do realizacji na rok 2019. 
 
10. Przedstawienie ustaleń wypracowanych z Zarządem Zieleni Miejskiej w sprawie 

Placu Nowakowskiego.  
 

O zabranie głosu poproszono radnego Wojciecha Derę, który poinformował, że Zarząd 
Zieleni Miejskiej w ogłoszonym po raz trzeci przetargu wyłonił wykonawcę przebudowy 
Placu Nowakowskiego. Prace rozpoczną się na przełomie marca i kwietnia, a zakończą 
najpóźniej do końca lipca. 
 
11. Przedstawienie informacji ze spotkania z Zarządem Dróg Miejskich i Z-cą 

Prezydenta Maciejem Wudarskim w sprawie SPP i uspokojenia ruchu na terenie 
Osiedla. 

 
Przewodniczący Filip Olszak przedstawił notatkę ze spotkania w sprawie Strefy Płatnego 
Parkowania, w którym brali udział: Zastępca Prezydenta Macieja Wudarskiego, 
przedstawiciele Zarządu Dróg Miejskich, Rady Osiedla Jeżyce, Rady Osiedla Stare Miasto 
oraz Rady Osiedla Wilda. Podczas spotkania dyskutowana m.in. nt. możliwości podniesienia 
opłaty dodatkowej, czyli kary za parkowanie bez wniesienia opłaty, przedłużenia godzin 
obowiązywania strefy, użyczania pojazdów, czy uszczelniania strefy słupkami. 
 
Przewodniczący poinformował również, ż podsumowane konsultacji dot. zmiany organizacji 
ruchu na terenie Łazarza, które zostały przeprowadzone na początku bieżącego roku, nie jest 
jeszcze gotowe. 
 
12. Przedstawienie ustaleń wypracowanych z Zarządem Dróg Miejskich w sprawie 

utrzymania i zagospodarowania zielenią pasów drogowych na terenie Osiedla. 
 



Przewodniczący przypomniał, że podczas poprzedniej sesji Rada Osiedla postanowiła 
przekazać dodatkowe środki na zagospodarowanie zielenią pasów drogowych na terenie 
Osiedla i przekazał informacje nt. projektu dot. ul. Wojskowej.  
 
13. Przedstawienie ustaleń wypracowanych z Estradą Poznańską w sprawie organizacji 

festynu.  
 
Przewodnicząca Zarządu poinformowała, że dokonane zostały wstępne ustalenia dot. 
organizacji festynu. 25 tys. zł przekazane Estradzie na realizacje zadania przeznaczone 
zostanie na symboliczne pożegnanie Rynku Łazarskiego w jego obecnej formie. Planowany 
termin imprezy to wrzesień br. 
 
 
14. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 

informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 
 
Przewodnicząca Zarządu zapoznała radnych z korespondencją wpływającą do Zarządu 
i Rady. 
 
15. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radni nie wnieśli wniosków. 
 
16. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 20:15. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                          Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                                                      (-)  Filip Olszak 



Przewodniczący        Poznań, 16 marca 2018 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

 
W uzupełnieniu do zawiadomienia o zwołaniu XLI sesji Rady Osiedla Św. Łazarz na dzień 

21 marca 2018 r. o godz. 17:30 przedstawiam następujący porządek obrad: 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania rysunku projektowego w zakresie 

odtworzenia terenu zieleni przy ul. Wojskowej. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę przeznaczenia środków 

znajdujących się w planie finansowym Przedszkola nr 51. 

5. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu stałej organizacji ruchu na 

ul. Wyspiańskiego. 
6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania rozbudowy sygnalizacji świetlnej na 

skrzyżowaniu ulic Hetmańskiej i Głogowskiej. 
7. Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
8. Przedstawienie sprawozdań MJO z wykonania budżetu Osiedla w roku 2017. 

9. Przedstawienie listy potrzeb remontowych placówek oświatowych z terenu Osiedla na 

rok 2019. 

10. Przedstawienie ustaleń wypracowanych z Zarządem Zieleni Miejskiej w sprawie 

Placu Nowakowskiego. 

11. Przedstawienie informacji ze spotkania z Zarządem Dróg Miejskich i Z-cą Prezydenta 

Maciejem Wudarskim w sprawie SPP i uspokojenia ruchu na terenie Osiedla. 

12. Przedstawienie ustaleń wypracowanych z Zarządem Dróg Miejskich w sprawie 

utrzymania i zagospodarowania zielenią pasów drogowych na terenie Osiedla. 

13. Przedstawienie ustaleń wypracowanych z Estradą Poznańską w sprawie organizacji 

festynu. 

14. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

 
 
 



Przewodniczący 
Rady Osiedla Św. Łazarz 

 
               (-) Filip Olszak 

 
 
 
 
 
  
 


